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Jak? funkcj? powinny spe?nia? lasy miejskie i uzdrowiskowe? Jak powinna przebiega? wspó?praca
mi?dzy samorz?dami, nadle?nictwami i organizacjami spo?ecznymi? Wokó? tych tematów
zbudowana jest debata, któr? portal zorganizowa? razem z Nadle?nictwem ?widwin i Po?czyn Zdrój.

W debacie udzia? wzi?li: Piotr Feli?ski, Burmistrz ?widwina, Emilia Mazur z-ca burmistrza Po?czyna-
Zdroju, Kacper Paszel spo?ecznik, Micha? Argasi?ski, nadle?niczy z Po?czyna Zdroju oraz Rafa?
Grzegorczyk, nadle?niczy ze ?widwina.
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